



مسقط : 25 فبراير 2020

تعيين الرئيس التنفيذي للشركة

يسرنا الإفادة بأن مجلس إدارة شركة ظفار الدولية للتنمية والإستثمار القابضة قد وافق على تعيين الفاضل / رامز العامودي بمنصب الرئيس التنفيذي للشركة ، وقد ألتحق بالعمل في مكتب الشركة في مسقط بتاريخ 25 فبراير 2020.

الفاضل رامز العامودي حاصل على شهادة محلل مالي معتمد (CFA) مع أكثر من 15 عاماً من الخبرة في مجال الإستثمار والاستشارات في المنطقة ، حيث شغل منصباً كبيراً يشرف على الإستثمارات في القطاعات المالية والصناعية والطبية والعقارات.

الفاضل / العامودي يسعى لتحقيق قيمة إضافية للمساهمين من خلال التركيز على أساسيات العمل وإدارة المخاطر المسبقة ، ويأمل في تنفيذ نهج إستثماري قوي لشركة ظفار الدولية للتنمية والإستثمار القابضة ش.م.ع. ويسترشد في ذلك بالقيم الأساسية للشركة.

مع أطيب التحيات

Appointment of Chief Executive Officer

The Board of Directors of Dhofar International Development & Investment Holding Company SAOG "Board" has resolved, to appoint Mr.Ramez Al Amoudi as Chief Executive Officer of the Company with effect from 25th February 2020.

Mr. Ramez Al Amoudi is a CFA charter holder with more than 15 years experience in the investment and advisory industry in the region where he occupied senior positions overseeing investments in the financial, industrial, medical and real estate sectors.

Mr. Al Amoudi believes in generating shareholders value through a focus on business fundamentals and proactive risk management and hope to implement a robust investment approach at DIDIC guided by Company's core values.

Regards

JAMAL KAMEL
Company Secretary



جمال كامل
أمين سر الشركة